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Abstract (en)
The earthing switch (5) is intended to be controlled by means of an interlocking device (11) by the operating unit (13) of an associated switch (3).
According to the invention its mechanism comprises a first (30) and a second (20) mechanism with neutral-point crossing, the crossing of the neutral
point of the first mechanism, both on opening and on closing, preceding the crossing of the neutral point of the second mechanism. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le sectionneur de mise à la terre(5) est destiné à être commandé, au moyen d'un dispositif d'interverrouillage (11) par l'organe de manoeuvre
(13) d'un interrupteur (3) associé. Selon l'invention, son mécanisme comprend un premier (30) et un second (20) mécanismes à passage de point
mort, le passage de point mort du premier mécanisme précédant, aussi bien à l'ouverture qu'à la fermeture, le passage du point mort du second
mécanisme. <IMAGE>
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